
reportatge. 

hauria consistit en organitzar-hi actes 
més sovint, per a tirar endavant la 
qüestió econòmica. No cal dir que el 
que oferia era el lloguer de la sala. Mai 
no va celebrar-se però, una reunió 
formal entre totes les diferents entitats 
culturáis i recreatives del poblé. Aques-
ta iniciativa va sortir d 'una reunió entre 
la junta actual i eis Presidents anteriors 
de la Societat i com he dit abans no va 
portar-se fins al final en quedar enca-
Uats eis contactes. 

Al cap de poc temps varen començar 
a organitzar unes funcions de VARIE-
DADES que varen provocar la repulsa 
de molta gent del pöble a nivell de 
comentaris i varen ser el motiu pel que 
un nombre molt elevat de socis es 
donés de baixa. El Variedades no va 
arrelar, l'assistència de públic fou min-
sa i el dèficit aumenta. 

RUMORS SOBRE EL MUNTATGE 
D 'UN BINGO 

Després de fracassar en Tintent de 
muntar una coUa d'espectacles bo i 
coincidint amb l'anomenada «apertura» 
0 «destape» i la toîerància de la censura 
en aqüestes qüestions va exposar-se a la 
reunió de socis la greu situació econò-
mica i l'inici dels contactes per a 
negociar la possible instal.lació d'un 
BINGO a la Sala d'actes. Després de 
molts rumors, HEM VIST JA EN 
FUNCIONAMENT EL BINGO DE 
L'ATENEU. 

LA COMISSIO MUNICIPAL, 
convoca 

La Comissió Municipal de Partits 
Politics convoquen a les diferents enti-
tats de Sant Geloni per tal de parlar de 
la problemàtica i futur de TAteneu de 
Sant Geloni a la Sala Gonsistorial de 
l 'Ajuntament el propassat 7 de març a 
les 10 del vespre. Potser era una mica 
tard i la Gomissió ignorava, en fer la 
convocatoria, que el bingo havia co-
mençat a funcionar ei dia 5, cosa que 
canviava tots els plantejaments de la 
trobada. 

L'assistència fou nombrosa, la sala 
era piena de gom a gom, i eren 
representades les diferents associacions: 
UCD, CDC, UDG, LLIGA, PTE, 
PSOE, PSC, l'Assemblea del Baix 
Montseny, Associacions de Gomerciants 
1 de Pares de Familia, GEASG, Penya 
Blaugrana, La Salle, els directors i 
mestres de Ies escoles, Escuderia Mont-
seny, Institut Dramàtic de GranoUers i 
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Comarca, Grup Excursionista Baix 
Montseny, Tenis Montnegre i Club de 
Fútbol Sant Celoni. També hi havia el 
rector de la parroquia i nombroses 
persones interessades. 

El Sr. Matas va iniciar el torn 
d'intervencions, un cop el Sr. J.M. Coll 
va haver explicat el motiu de la reunió i 
va dir que com a soci fundador i 
propietari de l'Ateneu li sabia greu la 
situació actual de l'Entitat que havia 
ajudat a néixer. Va acusar a Tactual 
President d'haver obrat al seu aire i 
sense demanar parer ais fundadors i 
propietaris ni ais socis en general sobre 
si estaven o no d'acord amb la instal-
lació del bingo. Digué que el President 
s'havia assessorat fins on tenia poder 
per obrar pel seu compte i rise amb un 
advocat. També va dir que els veins no 
havien protestât pel bingo. 

El Sr. Matas va afegir que tenia el 
pressentiment que la Junta actual no 
faria ni mica de cas a les nostres 
peticions i que nosaltres no podiem 
posar-nos a dir el que ha de fer una 
Societat privada, a lo que li respongué 
en J.M. Coll dient-li que ningú vol 
ficar-se a casa deis altres i que la 
situació és ara diferent en estar ja en 
funcionament el Bingo. 

INCOMPETENCIA I 
IRRESPONSABILITAT 

Les acusacions a Tactual President 
varen ser una constant al llarg de la 

reunió i es va arribar a dir que si I, 
Junta no se sentia capacitada per ; 
tirar endavant hauria d'haver dimitii 
deixat el seu Hoc a d'altres persones 
Potser. a la Junta anterior com ; 
responsable de la situació actual. i 

JA TENIM PROU CORRUPCIÛ 
El Sr. César Gómez, representan! it ' 

TAssociació de Pares demaná ais Par 
tits Politics perqué el Bingo havi 
aixecat tantes polémiques i en cam 
s'han muntat dues cases de «prostiiin. 
ció» i ningú n'ha dit res. En J.M.Colla 
va respondre que personalment descfl 
neixia Texistència d'aquestes. 

Un pare de familia sentint-se afecrj 
per la instal.lació del Bingo va expftl 
sar la seva indignació dient: «no co» 
preñe on s^ha arribat fa dos anys qi 
resideixo a Sant Celoni i pels joves » 
es fa res de res. En aquest poblé none 
hi ha discoteques, cinemes per adults ^ 
bars de camareres ¡ bars a cada canto-
nada. Liavors, com creiem que seru 
eis nostres fílls el dia de demà? tammi' 
teix delinqüents. No creieu que nomá 
tenen Uoesa de perversíó?. Llavors vo-
saltres, tots eis ací presents sereu eb 
primers de criticar als joves si fan uot 
malifeta». 

Un jove defensà una mica les disco-
teques dient que no son pas tot el qut 
es diu i que el que si fa és el matew 
que s'havia fet a TAteneu lo que havia 
passat era senzillament que eis temps 
havien canviat. Va acabar parlant so-. 
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